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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de minister van Justitie over een
pseudorechtbank. (Ingezonden
12 januari 2010)

1
Wat is uw reactie op de start van
E-Court dat wordt gepresenteerd als
internetrechtbank?1

2
Is het waar dat het een particulier
initiatief betreft waarbij het feitelijk
gaat om een vorm van vrijwillige
bindende geschillenbeslechting
waarvoor ten onrechte de term
«rechtbank», wordt gebruikt? Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen om
het gebruik van deze term tegen te
gaan?

3
Deelt u de mening dat het gebruik
van de aanduidingen «rechtbank»,
«rechter» en «vonnis» voor
verwarring kan zorgen bij burgers
omdat zij kunnen menen dat het een
met rechtspraak belaste
overheidsinstantie betreft? Zo ja, wat
gaat u ondernemen om dit te
voorkomen? Zo nee, waarom niet?

4
Acht u het wenselijk dat rechters zich
als pseudorechter in laten huren? Zo
nee, welke maatregelen gaat u
nemen? Zo ja, waarop baseert u uw
mening?

5
Bent u bereid deze vragen op zo kort
mogelijk termijn te beantwoorden?

1 De Telegraaf, 11 januari 2010:
«Internetrechtbank van start».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
28 januari 2010)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Gerkens (SP) over een
pseudorechtbank (ingezonden
12 januari 2010) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien de benodigde
informatie nog niet ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR39186
2010Z00389
0910tkkvr1408
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Aanhangsel 2999


